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Protokół nr 54/2022 

z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego 
Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się w dniu 15 lutego 2022 roku 
w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Artur Buszek – Przewodniczący Komisji Dialogu 
Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście: Mateusz Płoskonka – zastępca 
dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godz. 17:30 otworzył posiedzenie i zapoznał członków Komisji 
z proponowanym porządkiem posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Uzgodnienie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Z kulturą na ty – od 

malucha do seniora (Druga edycja)”. 
4. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 
5. Oświadczenia, komunikaty. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad 2. Uzgodnienie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji poinformował o 2 wnioskach z Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia, 
które wpłynęły i zaproponował włączenie ich do porządku obrad. 
 
Komisja przegłosowała stosunkiem głosów: 5 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
włączenie 2 punktów do porządku obrad. 
 
Ostateczny porządek posiedzenia przyjął następujące brzmienie:  
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Uzgodnienie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Z kulturą na ty – 

od malucha do seniora (Druga edycja)”. 
4. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Na początku było 

jajko – warsztaty wielkanocne”. 
5. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Otwarty trening 

i turniej quidditcha sportowego „Kraków Quidditch Cup 2022”. 
6. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 
7. Oświadczenia, komunikaty. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 3. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Z kulturą na ty 
– od malucha do seniora (Druga edycja)”. 



Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia przedstawił 
wniosek złożony w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Z kulturą na ty – od malucha do seniora 
(Druga edycja)”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do wniosku. 

 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie.  
Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 6 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
(opinia nr 125/2022 z dn. 15.02.2022 roku). 
 
Ad 4. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Na początku było 
jajko – warsztaty wielkanocne”. 
Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia przedstawił 
wniosek złożony w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Na początku było jajko – warsztaty 
wielkanocne”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do wniosku. 

 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie.  
Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 6 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
(opinia nr 126/2022 z dn. 15.02.2022 roku). 
 
Ad 5. Zaopiniowanie wniosku złożonego w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Otwarty trening 
i turniej quidditcha sportowego „Kraków Quidditch Cup 2022”. 
Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia przedstawił 
wniosek złożony w ramach inicjatywy lokalnej pt. „Otwarty trening i turniej quidditcha 
sportowego „Kraków Quidditch Cup 2022”. 
 
W dyskusji głos zabrała radna Bogumiła Drabik.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię pozytywną do wniosku. 

 
Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie.  
Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 6 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 
(opinia nr 127/2022 z dn. 15.02.2022 roku). 
 
Ad 6. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 
 
Do Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa wpłynęła korespondencja radnego 
Łukasza Wantucha dotycząca rozpatrzenia przez Komisję złożonego przez niego wniosku 
w sprawie uwzględnienia przez Radę Miasta Krakowa w budżecie środków i przeznaczenie ich 
na termomodernizację budynków mieszkalnych nr 22 i 24 przy ul. Grochowskiej w Krakowie.  
 
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby sprawę skierować do Komisji Mienia i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miasta Krakowa. 
 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 
W dyskusji wzięli udział: Alicja Szczepańska, Łukasz Maślona, Artur Buszek. 
 
Komisja przyjęła propozycję Przewodniczącego głosami: 6 za, 0 przeciw, 0 głosów 
wstrzymujących się. 
 



Do Komisji wpłynęła również korespondencja Radnego Łukasza Wantucha dotycząca 
rozpatrzenia przez Komisję  wniosku mieszkańców z prośbą o wymianę w rejonie budowy Trasy 
Łagiewnickiej ekranów akustycznych z pełnych na przeźroczyste.  
 
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby sprawę skierować do Komisji Infrastruktury Rady 
Miasta Krakowa. 
 
W dyskusji wzięli udział: Alicja Szczepańska, Łukasz Maślona, Artur Buszek. 
 
Komisja przyjęła propozycję Przewodniczącego głosami: 6 za, 0 przeciw, 0 głosów 
wstrzymujących się. 
 
W sprawach bieżących głos zabrał Artur Buszek, przedstawiając Komisji plany na najbliższe 
posiedzenia. 
 
 
Ad 7. Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 
Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Komisji Artur Buszek o godzinie 18:05 zamknął 
posiedzenie. 
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